



LARROTXENE
KULTUR ETXEA
INTXAURRONDO
BERRI K. E.

E
R
A
K
U
S
K
E
T

A EXPOSICIÓN



NOIZ / CUÁNDO

Otsailak 5 astelehenetik ostiralera, Otsailaren 15erarte
5 de Febrero de lunes a viernes, **hasta el 15 de febrero**

Ordutegia / Horario
16:00 – 20:30

NON / DÓNDE

CENTRO CULTURAL LARROTXENE KULTUR ETXEA
Intxaurrendo, 57
Tfno: 943 29 19 54

CENTRO CULTURAL INTXAURRONDO BERRI KULTUR ETXEA
Gaztela, 2 / Castilla, 2
Tfno: 943 27 93 43

MARGOKETA, BIZITZA BERA BEZALA IKASKETA BAT DA,



eta horrela erakutsi digute Intxaurreondo Ikastolako Lehen Hezkuntzako 4.5. eta 6. mailako neska-mutilek.

Beraien irakasleek San Martin Azokara eraman zituzten Zumetaren erakusketa bisitatzeria.

Baina irteera hau ez zen bisita arrunta bat izan, bide inguruari, projektutxo bat amoldatu zueneta honi esker, Zumetaren lanak ikusi ondoren, bere estiloa, eta kubismo ezberdinak ezaugarririk aztertzeko aukera izan zuten.

Lan hau aurrera eramateko, Zumetaren katalogoa, diapositibak eta grabatutako bideoa erabili zuten.

Baina ez zen hor geratu, artistari bere iritzia azaldu nahi zioten eta binaka edo taldeka eskutitzak idatziz zizkioten.

Informazio asko erabili zuten, baina bere bizitzari buruz gehiago jakin nahi zuten eta galdera sorta bat prestatu eta eskutitzekin batera Zumetari bidali zioten, jasotako dattuekin bere biografia osatzeko.

Bukaera bezala, banaka, binaka eta taldeka, Zumetaren obraren interpretazioa egin zuten (Zumetak berak, Gernikarekin egin zuen bezala), eta hauxe da Intxaurreondo kultur etxeetan ikusgai duzuen lana.

Ikasle hauek margoketan erabil daitezkeen teknikei buruz asko ikasi dute eta Zumetaren lanari buruz zer esanik ez! Zalantzaren bat baduzue, gertura zaitezte beraiengana eta dakiten guztiak azalduko dizuete.



LA PINTURA, COMO LA VIDA MISMA, ES UN APRENDIZAJE



y así nos lo han demostrado los chicos y chicas de 4º, 5º y 6º de primaria de la Ikastola de Intxaurreondo.

Sus profesores les llevaron al Mercado de San Martín, para visitar la exposición de Zumeta.

Pero esta actividad no fue una visita corriente, ya que en torno a ella organizaron un proyecto y gracias a él, después de ver la obra de Zumeta, tuvieron ocasión de trabajar sobre su estilo y las características de sus diferentes cuadros.

Para poder llevar adelante este trabajo utilizaron el catálogo del artista, diapositivas y un vídeo que grabaron durante la visita.

Pero no quedó ahí todo, quisieron comunicarle a Zumeta sus impresiones y de manera individual, en parejas o en grupo le escribieron diferentes cartas.

Utilizaron mucha información, pero quisieron conocer más detalles de su vida y prepararon un cuestionario que le hicieron llegar junto con las cartas para poder elaborar un trabajo biográfico.

Para terminar, en parejas o grupos realizaron una interpretación de lo que habían visto, (al igual que Zumeta hizo con el Gernika) y esto es lo que podéis ver, si os acercáis a los centros culturales de Intxaurreondo.

Estos alumnos y alumnas han aprendido mucho sobre las técnicas que se pueden utilizar en pintura y cómo no, sobre la propia obra de Zumeta. Si tenéis alguna duda acercaos a ellos y os pondrán al corriente de todo lo que saben.

